

REF: DFM/2021/0404
Date: 8 June 2021

المرجع : DFM\2021\0404
التاريخ : 8 يونيو 2021

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

السيد / حسن عبد الرحمن السركال
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Proceeds owed to the shareholders of DXB Entertainments PJSC

الموضوع: المبالغ المستحقة لمساهمي شركة دي إكس بي انترتينمننتس ش.م.ع

Please be informed that all remaining shares of DXB Entertainments PJSC (“DXBE”) not already held by Meraas Leisure and Entertainment LLC (“Meraas”) or Meraas Holding LLC (“Meraas Holding”) will be re-registered in the name of Meraas in DXBE’s share register as of 9 June 2021.

يرجى التكرم بالعلم بأنه سيتم إعادة تسجيل جميع أسهم شركة دي إكس بي انترتينمننتس ش.م.ع المتبقية (غير المملوكة من قبل شركة مراس وشركة مراس القابضة) بإسم شركة مراس في سجل أسهم شركة دي إكس بي انترتينمننتس ش.م.ع ابتداء من 9 يونيو 2021.

Meraas will settle any cash consideration due to DXBE shareholders as per the relevant payment method registered with Dubai CSD at DFM by such DXBE shareholder. Shareholders who did not opt for a payment method with the Dubai CSD are requested to contact Dubai CSD to update their payment information within six months of the date of this notice. After the lapse of this period, DXBE shareholders will need to contact Meraas directly to receive their cash consideration. For further information, please contact the following numbers:

كما ستقوم شركة مراس بتسديد أي مقابل نقدي مستحق لمساهمي شركة دي إكس بي انترتينمننتس ش.م.ع من خلال آلية الدفع ذات الصلة المسجلة من قبل ذات المساهم لدى شركة دبي للإيداع. وعليه يتوجب على المساهمين الذين لم يقوموا باختيار آلية الدفع بالتواصل مع شركة دبي للإيداع لتحديث بيانات الدفع الخاصة بهم خلال 6 أشهر من الإعلان. وبعد انتهاء المدة، يجب على المساهمين التواصل مع شركة مراس لاستلام المقابل النقدي ولمزيد من التفاصيل يرجى التواصل على الأرقام التالية:

- Investor Relations Officer at DXBE
Mr. Abdulrahman Al Suweidi
Telephone: **+971504647155**
Email: **abdulrahman.a@dxbe.ae**
- Customer Service at DFM
Telephone: **+97143055555**
Email: **customerservice@dfm.ae**

- مسؤول علاقات المستثمرين في شركة دي إكس بي انترتينمننتس ش.م.ع
السيد / عبد الرحمن السويدي
رقم الهاتف: **+971504647155**
البريد الإلكتروني: **abdulrahman.a@dxbe.ae**

- خدمة العملاء في سوق دبي المالي
رقم الهاتف: **+97143055555**
البريد الإلكتروني: **customerservice@dfm.ae**

It is expected that the process of paying the proceeds of the mandatory acquisition to the DXBE shareholders will commence on 9 June 2021.

ومن المتوقع أن تبدأ عملية سداد دفعات الاستحواذ الإلزامي لمساهمي شركة دي إكس بي انترتينمننتس ش.م.ع في 9 يونيو 2021.

Kind regards,

مع أطيب التحيات،



Abdulwahab Al Halabi
Chairman